

[Chung's report 8月]

アメリカにきて2週間がたちました。ようやく、アメリカでの生活に慣れてきました。

「アメリカは楽園だ！」正直そう思っていました。しかし予想と反して、最初の1週間は人生で一番辛かったです。ホストファミリーは本当にいい人なのですが、英語が全く理解できないし、何を話せばよいのかも分からなくて、いつもシャイで寡黙でした。言語の壁に苦しめられ自分が嫌になりました。

でも学校が始まると、楽しくなってきました。みんな、とてもフレンドリーで友達が多くできました。授業は英語、スペイン語、数学、Film Studies(映画研究?)、聖歌をとっています。英語はかなり難しくて、数学は内容は楽勝なのに、板書が読めないので大変です。残りの教科はとても楽しいです。すべての先生が親切なので安心しています。部活のフェンシングも楽しいです。フェンシングは、女子校 Hockaday の子と毎日一緒に練習していく、仲良くなることができました。(歓喜)

St.Mark's は本当に素晴らしい学校で、ここで一年間学べることを感謝しています。まだまだ戸惑うこともあるし、僕の英語もまだまだですが、常に全力を出したいと思います。

Two weeks have passed since I came to America. I'm finally getting used to living in America. "America is a paradise!" To be honest, I had thought so. But contrary to expectations, the first week was the most painful in my life. My host family is really nice, but I couldn't understand English and I didn't know what to say, so I was always shy and quiet. I suffered from language barrier and hated myself.

But I have enjoyed since school started. Everyone is very friendly and I could make many friends. I'm taking English, Spanish, Algebra 2, Film Studies and Choir. English is really difficult and Algebra 2 is a piece of cake, but it's hard to read letters on a whiteboard.

The other subjects are very fun. I'm relieved that all of the teachers are kind. Fencing club is also fun. We practice with Hockaday(all girls school) girls every day, so I could make friends with them(yes!!!!!!)

St.Mark's is awesome and I'm really thankful that I can study here for a year.

Still, I'm kind of confused and my English has a long way to go, but I'll try my best.

Heesuk Chung



St. Mark's 校内



St. Mark's 競技場

[Chung's report 9月]

留学報告 9月分

鄭 熙錫

### 充実した毎日

9月がもうすぐ終わります。この9月は内面的に成長できた一ヶ月だと思います。初め、僕は留学生なので、多くの人から話しかけられるのだと思っていましたが、予想と違ってみんな意外に僕に対して興味がありませんでした。

というのも、St.Mark's はアジア系がかなり多いので、アジア人は全く珍しくないのです。校舎を歩いていても、基本的に留学生だとは気づかれません。だから留学生であるということは、特に友達作りにおいて役立ちません。自分がどういった人間であるかということが最も大切です。とにかく、常に明るくなったり、ジョークを言うようにすると友達が一気にできました。正直、英語の伸びはまだ感じないので不安ですが、気長に待ちたいと思います。

本当にアメリカでの生活は楽しいです。ホストファミリーに湖に連れて行ってもらいました。自分たちの舟や別荘を持っていたのには驚きました。人生で初めての水上スキーもしました。学校のフットボールやパーティーも最高です。たくさんの女の子と唯一、会える機会です。パーティーは大金持ちの生徒の家の庭でやるのですが、DJ が音楽を流してみんな踊り狂います。たいてい深夜の1時まで続くので、日本では絶対にあり得ないことです。実は10月にホームカミングという最も大きいパーティーがあります。みんな、ドレスアップして高級レストランでディナーを食べて、それからリムジンでパーティー会場に向かいます。多分、めちゃくちゃ楽しそうなのは伝わっていると思います。しかし、このパーティーに参加するには女の子を誘わなければなりません。当然、St.Mark's は男子校で、誘えそうな女の子など全くいませんでした。これには大変苦労しましたが、結局ブレイクの友達を誘うことができました。彼女は魅力的で私のように優しいです。ホームカミングが待ちきれません！

本来は、レポートは紙一枚分だけでいいのですが全然足りません。それが、まさにこの留学が、充実していて楽しいという証拠だと思います。本当に、僕がここに来ることができるように導いてくださった、先生方や両親には心から感謝しています。この気持ちを忘れずに、残りの月も頑張りたいと思います。

Soon September is going to end. I think that I have grown up mentally in this September. First I thought that many people would talk to me, but contrary to expectations, everyone was not interested in me a lot. At St. Mark's, there are so many Asians, so Asians are not rare at all. When I walk in school, basically no one even notices that I am an exchange student. So, being an exchange student does not help me make friends. The most important thing is what I am like. I always try to be friendly and funny, then I can make friends easily. To be honest, I feel nervous that I have not progressed in my English, but I will wait for it patiently.

I am literally enjoying living in America. My host family took me to a lake. I was surprised at their having their own boat and villa. I did some waterskiing for the first time in my life. Also, school's football games and parties are the best. They are the only opportunities to see lots of girls. The parties take place in a garden of a rich student's house, and everyone dances like crazy. Usually they last until midnight, it's impossible in Japan definitely. Actually, the biggest party, Homecoming, is in October. Everyone dresses up and has dinner at nice restraints, and then goes to a party venue with limousines. Probably you can imagine how awesome it is. But we have to ask a girl in order to join Homecoming. As you know, St. Mark's is an all boys school, which means I had no idea who I should ask. Doubt besieged me, but after all I asked Blake's friend. She is totally attractive and kind like Buddha. I can't wait for Homecoming!

All I have to do is write only a sheet of paper, but that is not enough. This is the very proof that shows this studying abroad is profitable and fun. I am really thankful for those who led me here from the bottom of my heart. I will never forget this feeling and try my best the rest of these months.



スパングラー家リビング

[Chung's report 10月]

留学報告 10月分

鄭 熙錫

Fun! Fun!! Fun!!!

10月がもう終わります。この10月はイベントがいろいろあり、楽しい月でした。ついに、ずっと楽しみにしていたホームカミングがありました。今年のホームカミングは、テーマがオズの魔法使いの「エメラルドシティ」で、会場が緑を基調とした、ライトアップや装飾がなされており、とても美しくて非日常な空間でした。年に一度しかないイベントなので僕も含め、みんなテンションがおかしく、とにかく踊り狂いました。いつのまにか、知らない大勢の人には囲まれて踊ったりしていて、新しい友達が一気にできました。深夜の12時にパーティーは終わったのですが、その後友達の家でアフターパーティーがありました。誇張なしに、人生で一番楽しい時間をすごしました。もうこれからは、パーティーがないので寂しくなります。他には、ACLというオースティンでの音楽祭に行きました。ひろいと、ロブに会えたので嬉しかつたです。ACL自体は、たくさんの歌手の歌を一日中聴けて、とてもよかったです。人生で初めてマリファナを見ました。結構な数の人がやっていて、アメリカ社会においてのマリファナの普及率に驚きました。St. Mark'sはいい学校なので大丈夫だと思いますが、気をつけたいと思います。11月にはホストシスターの演劇の舞台があるので、ニューヨークに連れて行ってくれます。また同じく、Thanksgivingにはルイジアナに行きます。どれも楽しみで、常に僕に新しい経験をさせようしてくれる、ホストファミリーには感謝です。

学校生活の方もかなり慣れてきました。特にスペイン語においては、英語を使って違う外国語を学ぶので予想以上に難しく、クイズなどで悪い点ばかりとなっていましたが、最近は点もあがり楽しくなってきました。対照的に数学は、中学で習った範囲を今しているくらい簡単です。アメリカの授業形態は日本とかなり異なっていて、少人数で自分の意見をみんな発言します。受動的な日本の授業とどちらの方が優れているのかは分かりませんが、どの授業もとても充実しています。ただ今、ひとつだけ問題を抱えています。それは、一日においての会話量が少ないことです。授業中には基本的に会話はできないし、休み時間は図書館で宿題と戦っています。ランチの時間も、会話が早すぎて中々入っていくことができません。そのせいか、英語力の向上があまり感じられません。リスニングは結構できるようになってきたのですが、スピーキングは全くです。さすがに焦ってきていて、英語力の向上は果たして自分自身で感じられるものなのか、とさえ疑うようになりました。とにかく積極的にもっと会話をすることが必要です。改めて、留学は楽しいこともあるし、辛いこともあるけれど、確実に自分自身を変えることができる、良いチャンスです。常に、この留学を最も充実させるにはどうすればいいのか、と考えながら行動したいと思います。

Soon October is going to end. This month had various events, and they were fun. Finally, The Homecoming that I really had been looking forward to arrived. The theme of this year's Homecoming was "Emerald City" which comes from The Wizard of Oz; the party venue was illuminated up and decorated with green. It was a really beautiful and unusual place. Homecoming is an annual event, so everyone, including me, danced like crazy. I was dancing, surrounded by so many unknown people, and then I made friends with them. The party ended at midnight, but I had the after-party at my friend's house. Literally, I had the most fun time in my life. We are not going to have parties anymore, so I will miss them. And, we went to ACL, a music festival in Austin. It was great to see Hiroi and Rob. I really enjoyed listening to many singers singing all day, but I saw marijuana for the first time in my life. Many people were smoking, and I was very surprised at familiarity of marijuana in American society. I know St. Mark's is safe, but I will take notice of it. In November, my host family is going to take me to New York to watch my host sister's theater. Also, we are going to go to Louisiana for Thanksgiving. Both of these trips will be fun, and I am thankful for my host family who lets me do something new.

I am also really getting used to school, particularly Spanish class. It is harder than I expected to learn another foreign language along with English, so I got bad scores on the quizzes, but lately I am getting better and enjoying the class. In contrast, math is so easy to me that we are learning what I have done when I was in middle school. The style of American classes is very different from the Japanese style. There are a small number of people in class, and everyone tends to state their own opinions very much. Although I do not know which passive Japanese class or active American class is better, every class is very good. But the hardest thing is that I don't have much conversation in a day. In class, we don't talk a lot, and in free period, I do my homework. Also, in lunch it is really hard to get into the fast conversation. Actually, I still don't think that I have made progress in my English. I am being able to listen kind of, but my speaking is terrible. I am very worried about that, and I am even doubting if I can really realize the improvement of my English by myself. Anyway, I need to talk more. Again, studying abroad has many fun things as well as painful things, but it is absolutely a great opportunity to improve myself. I always think about what I should do in order to make this studying abroad the greatest benefit and do my best. Thank you.

[Chung's report 11月]

留学報告 11月分

鄭 熙錫

Time flies!

11月がもうすぐ終わります。最近、急激に寒くなりだして夏との気温の違いに驚きを隠せません。11月は、10月と同様にイベントが多くあり、とても楽しかったです。まず一つ目に、マクドナルドウイークというものがありました。これは St. Mark's の生徒が考えだしたコミュニティーサービスで、その週の毎朝にみんなで学校の近くにあるマクドナルドに行き、朝食をとります。また毎日、生徒が楽しめるようなゲームやショーが用意されています。マクドナルドの売り上げ一部、Tシャツ、リストバンド販売などで稼がれたお金はすべて、ホームレスのための住居支援に使われ、今年は1万7千ドルにもなったそうです。早起きしなければなりませんでしたが、とても楽しかったです。生徒が楽しめる上に、社会貢献もできるなんて、とても素晴らしいイベントだと思いました。二つ目に、Thanksgivingです。学校が一週間休みで、ホストファミリーがニューオーリンズ、ルイジアナに連れて行ってくれました。ニューオーリンズはダラスとは全く異なった雰囲気で、たくさんのカジノやバーなどがあります。歩き回って町並みを見るだけでも、楽しかったです。またケイティーとみいなに会うことができました。ルイジアナではホストの両親の家に、親戚がたくさん集まりました。特に何かをしたわけではありませんがとてもぎやかで、楽しい時間を過ごすことができました。

学校は1学期が終わりました。最初の頃にとってしまった悪い成績のせいで、成績はあまりよくありませんでしたが次の学期はもっとAを取りたいです。フェンシングも終わり、冬はミュージカルをすることにしました。入るにはオーディションが必要だったのですが、何とか入ることができました。とても楽しくて、新しい友達もできました。また、ピアノのプライベートレッスンも受け始めました。実は小学生の頃、少しだけやっていて最近またやりたくなりました。先生はとても優しく、教えるのが上手です。クリスマスに、ホストファミリーがパーティーを主催するのですが、みんな何らかの音楽を披露することになっているので、それに向けて毎日ピアノを練習しています。

そしてこの11月、ようやく英語力の少しの上達を感じることができました。リスニングもさらにできるようになってきたし、自分の言いたいことはある程度、口からすらっとでてくるようになりました。しかし未だに友達同士の会話に割り込むことは難しく、会話量も少ないです。時が過ぎるのはとても速く、本当に有効に時間を使っているのか、時々不安になりますが、僕にできることはただ最善を尽くすことだけなのでもっと頑張りたいと思います。

Soon November is going to end. Lately, it has been getting cold, and I am really surprised at the difference from temperature of the summer. November had lots of events as well as October, and those were fun. First, we had “McDonald’s Week”. It is a community service project that students of St. Mark’s do every year. We go to a McDonald’s which is close to school and have breakfast. In addition, they prepared games and shows to entertain us. A part of the money that McDonald’s raised and all of the money from T-shirts, wristbands and other things raised will be used to support housing for the homeless. This year, they raised about 17000 dollars. I had to get up early, but it was lots of fun. Because we can contribute to society while having fun, I think it is an awesome event. Second, for Thanksgiving, we did not have school for the whole week, and my host family took me to New Orleans in Louisiana. New Orleans’s atmosphere is very different from Dallas’s, and there are lots of casinos and bars. Just walking around the city was fun. Also, it was great to see Katie and Miina. At my host family’s parents’ house in Louisiana, a number of their relatives gathered. We did not do anything particular, but it was really crowded, and I had a great time.

The first trimester has ended. My grades were not good because of the bad grades I got at first, but I will work hard to get more A’s in the second trimester. Also, Fencing has ended; I am doing musical in the winter. We needed to audition in order to get in, so I did it and managed to get in. I am enjoying it with my new friends. Moreover, I started taking private piano lesson at St. Mark’s. Actually, I took lessons when I was in lower school, and recently, I wanted to start again. The teacher is very kind and good at teaching. At Christmas, my host family will hold a party. As everyone is supposed to show particular music, I am practicing the piano for it every day.

Finally, I have realized the improvement of my English. Listening is getting better, and I am able to express myself to some extent quickly. However, it is hard to break in conversation between my friends, and I do not have lots of conversation in a day. Time flies so fast. I sometimes feel nervous about if I can really use time effectively or not, but all I can do is just do my best, so I will. Thank you.



A historic church in New Orleans

[Chung's report 12月]

留学報告 12月分

鄭 熙錫

Merry Christmas

12月が終わります。月の初めには、アイストームがきて車での運転が危険なので学校が何日か休みになったくらい、こちらは寒いです。こんな寒さにも関わらず、マークスの生徒は半ズボンを履き続けていることが未だに信じられません。12月はクリスマスが一番、印象的でした。ホストファミリーの親戚がたくさん来て一緒にクリスマスを過ごしました。日本のクリスマスよりもアメリカのクリスマスはもっと重要視されていて宗教色が強かったです。プレゼントもたくさんもらい、いい経験ができました。

最近、英語も少しづつ伸びていますが、やはり内面的な成長をすごく感じます。ここにきてから、自分がいかに人間として未熟だったのか分かりました。そして自分をもっとよりよくするために、何をすればいいのか考え、実行してきました。これらの行動はすごく自分にとってプラスになることだし、日本では多分できなかつたであろうことです。改めて留学は偉大だと思い知らされ、ここで学べることを感謝しています。残りの半年も、精一杯頑張りたいと思います。

December is going to end. There was an ice storm in the beginning of the month that cancelled school for a few days because of the dangerous roads. And, I can't believe that most of the St. Mark's students are still wearing shorts in the cold winter. In December, Christmas was the most exciting. Lots of my host family's relatives came to our house, and I spent Christmas with them. The American Christmas is more important and religious than the Japanese one. I have received lots of presents, and Christmas was a great experience.

My English has improved little by little, but most importantly, I think I have improved myself as a person. Since I came here, I have realized that I am a very immature individual. So, I thought about what I should do to fix my immaturity, and worked on it. I have matured as a person, and I would not have if I was in Japan. Again, I think studying abroad is precious, and I am grateful to those who gave me the opportunity to study here and helped me about many other things. I will continue to try my best for the rest of the year.

[Chung's report 1月]

留学報告 1月分

鄭 熙錫

1月がもう終わります。特にイベントはなかったですが、忙しい日々を送りました。学校の宿題はもちろん、大学受験の勉強を真面目に始めました。日本にいた頃は英語の長文を読むのが苦手だったのですが、今は難しい長文もわざわざ日本語に訳さず、すらすら読めるようになっていて驚きました。とにかく、もっと勉強の時間が欲しいです。ミュージカルもとても楽しんでいます。歌とダンスを同時にするのが少し難しいです。今週末が本番なので、今週は練習が5時から10時まであります。ミュージカルも日本の高校では中々経験できないことなので思いっきり楽しみたいと思います。ミュージカルが終われば、テニスをするつもりです。また新しい友達もできるだろうし、楽しみです。

英語も少しずつですが、伸びを感じます。最初は一語すら聞き取れなかつたネイティブ同士の速い会話も、かなり聞き取れるようになってきました。なので、会話に参加することが昔よりも、簡単になりました。未だに信じられませんが、日本に帰るまであと4ヶ月しかありません。引き続き、悔いのないように頑張ります。

January is going to end. This month, there were not that many events, but I was very busy. Other than homework, I started studying in preparation for a university entrance exam. When I was in Japan, I was not good at reading English long sentences, but I'm surprised to see that now I can read difficult ones easily. I don't have to take extra time to translate it into Japanese. Anyway, I want more time to study. I'm enjoying the musical a lot. It is kind of hard to dance and sing simultaneously. The show falls on this weekend, so we have practice from 5 to 10 this week. I can't have the experience of a musical in Japan, so I'll enjoy it here in America. After the musical finishes, I'm going to play tennis. I am looking forward to making new friends there.

As for English, I saw the improvement of my English little by little. At first I could not listen to even one word in fast conversations between natives, but now I can mostly listen. It is much easier to join in on conversations than before. I still can't believe that I have only 4 months left before going back to Japan, so I will do my best to make the most of my days. Thank you.

[Chung's report 2月]

留学報告 2月分

鄭 熙錫

2月がもう終わります。ミュージカルがついに終わってしまいました。本番のショーは、チケットが完売したくらい人気で、大成功でした。ショーの後には、映画館でアフターパーティーを行いました。僕たちのために映画館は貸し切りとなっており、食べ物、飲み物すべてが無料で、ただただ驚きました。ミュージカルは本当に楽しく、貴重な経験となりました。また、Winter Formal という大きなパーティーがありました。これはホームカミングと違って、女子校 Hockaday 主催のイベントなので、参加するには女の子に誘われなければいけません。行けないと思っていたのですが、なんとか一人の女の子から誘われました。パーティーの前に、ディナーでかなりいいレストランに行き、テンションが上がってしまい 80 ドルのステーキを注文したのですが、Winter Formal では女子が自分のパートナーの分も払うということを知り、かなり申し訳なく感じました。パーティーも本当に楽しく、たくさん踊りました。

日本に帰るまでに、あと三ヶ月しかありません。本当に時が経つのは早いものです。ここに来て、英語力もぐんと伸びたし、人間として大きく成長できたので、改めて留学にきて良かったと思います。自分にこのような素晴らしいチャンスを与えてくれた人、そして自分を支えてくれた人たちへの感謝の気持ちを忘れず、頑張りたいと思います。

February is coming to an end. The musical has finally finished. The show was so popular that all of the tickets were sold out, and that was the best show we've ever performed. After the show, we had an after-party at the theater. The theater was reserved for us, and I was just amazed that all of the food and drinks were free. The musical was really fun, and it was a great experience. In addition, we had a big party: "Winter Formal". Unlike, Homecoming, this party is hosted by Hockaday, so we have to get asked by girls in order to join. I didn't think that I could go, but I actually got asked by a girl. Before the party, we went to a really nice restaurant. I ordered a steak which costs me eighty dollars. But I knew that girls are supposed to pay for their date in Winter Formal. I felt so bad for her. The party was very fun. I danced a lot and enjoyed it.

I only have three months until I go back to Japan. Time flies so fast. My English has improved so much and I've grown up as a person since I came here. I really think that studying abroad is awesome. I will thank those who gave me the great opportunity to study here and supported me about many things and doing my best. Thank you.

[Chung's report 3月]

留学報告 3月分

鄭 熙錫

Only two months!?

3月がもう終わります。3月は特に大きなイベントはなく、宿題で忙しかったです。この春はテニスをするつもりだったのですが、テニスを中学でしていた頃から2年も経っていたのでとても下手になっていて、残念ながらVarsityチームに入る事ができませんでした。代わりに、After School PEをしています。After School PEは自分のやりたいことをできるので、ランニングと筋トレをしていて、アメリカに来て増えた5kgを落とせればいいな、と思っています。また一週間春休みがありました。ブレイクたちがCollege Visitingを行ったので、僕は友達の家でお世話になりました。その家族はアジア系の人なのですが、日本食が大好きで多くの日本食のレストランに連れていってもらいました。アメリカの食事に少し飽きてきていたので、嬉しかったです。違った家族と過ごすのは、ホストファミリーとの違いが多く見え、楽しかったです。

4月にはISASという芸術や音楽の授業をとっているテキサスの私立高校生のためのフェスティバルがヒューストンであります。僕は聖歌を歌い、ピアノを弾きます。残りの二ヶ月もたくさん、楽しみたいと思います。

March is coming to an end. March did not have very big events, but I was busy doing homework. I was going to play tennis in this spring, but unfortunately I could not get into the Varsity team. Since two years have passed, I've gotten so worst at tennis from when I played it in middle school. Alternatively, I'm taking After School PE. We can do whatever we want to do in After School PE, so I often run and work out, and I wonder if I could lose 5kg that I've gained since I came here. And, we had spring break for one week. The Spanglers went to visit colleges, so I lived at my friend's house. The family is Asian, and they took me to many good Japanese restaurants. I was happy since I was kind of getting tired of American food. I saw many differences between my host family and the family that I spent spring break with, and it was fun to live with another family.

In April, I will be going to Houston for ISAS, a festival for private school students who take fine arts. I'm going to sing in the choir and play the

piano. I will go on enjoying the rest of two months!

[Chung's report 4月]

留学報告 4月分

鄭 熙錫

帰国まで一ヶ月

4月がもう終わります。4月には様々なパフォーマンスをしました。まず、ISAS という芸術や音楽の授業をとっているテキサスの私立高校生のためのフェスティバルに行き、聖歌を歌って、ピアノを弾きました。ISASは何千人の高校生がおりとてもぎわっていました。絵画、陶芸、映画、ダンス、オーケストラなど様々な芸術を楽しむことができました。また、レンジャーズのゲームで、St. Mark's の聖歌隊が国歌を歌いました。序盤に音響システムに問題がありマイクが聞こえなかったのですが、とても上手く歌うことができました。5万人の前で歌うことは、とても感動的で自分がスーパースターか何かのようになった気がしました。さらに、毎週通っている教会の礼拝でピアノを弾かせて頂き、みんなが褒めてくれたのがとても嬉しかったです。どれもこれもアメリカに来たからこそできた貴重な経験です。

驚くことに、あと帰国まで一ヶ月しかありません。本当に時が過ぎるのは早いものです。留学というものは自分の予想より遥かに辛いもので、数えきれないほどの苦労をしましたが、それ以上に楽しいこともあり、本当に充実していたものでした。このような素晴らしい機会を与えて下さった方々、自分を支えて下さった方々には本当に感謝しています。残りの日々も大切に過ごしていきたいと思います。

April is coming to an end. In this month, I performed music a lot. First, I sang in choir and played the piano at ISAS, a festival for private school students who take fine arts. There were thousands of students, and it was very crowded. I enjoyed multiple fine arts like painting, pottery, film, dance, and orchestra. Also, St. Mark's Choir sang the national anthem at a Rangers game. In the beginning, there was something wrong with the sound system, and the mike didn't work. However, other than that, we sang very beautifully. It was amazing to sing in front of fifty thousand people, and I felt like I was a superstar or something. In addition, I got to play the piano at the church that I go to every week, and I was so happy that everyone spoke well of my performance. All of these are precious experiences that I had thanks to being in Dallas.

To my surprise, I only have one month before I go back to Japan. Time flies really fast. Studying abroad was a whole lot harder than I expected, so I had a very hard time. Despite this I had a lot more fun than trouble, and it was awesome. I'm so grateful to those who gave me the great opportunity to study here and supported me. I will enjoy the rest of

the days to the fullest!

[Chung's report 5月]

The last report

Heesuk Chung

Awesome Year

I just can't believe that the school year is almost over. This year was very influential to me. I had been interested in studying abroad since I was in junior high school, and I was so happy when I was chosen to be an exchange student out of so many applicants. It is not too much to say that in this year I learned a lot of things and grew up as person the most in my life.

It was very interesting to live here since so many things are different from Japan. Especially, school is fairly different. First of all, the education system of St. Mark's is active, compared to Japanese schools. While St. Mark's students can choose classes they want to take, and they are so engaged in class that they often insist their opinions, have discussions or make presentations, we cannot choose classes, and we hardly speak in class. The education system of St. Mark's is great because students' autonomy and creativity are nourished. Second, St. Mark's has a lot of activities like football games and parties. Students study very hard, but they enjoy activities to the fullest. A lot of activities enable students to concentrate on studying more and have so much fun. Third, St. Mark's has a number of community services. In particular, I was impressed by the McDonald's week. When I heard about it first, I found it a little strange. However, I changed my mind right after I knew that it was one of community services and all the proceeds would be used for society. It is wonderful that students can have fun and at the same time they can contribute to society. St. Mark's has ample opportunities for students to contribute to society and tell them what contribution to society means.

It goes without saying that I had so much fun here, but also I had a really hard time. It was not as just fun and easy as I expected to live in another country. Particularly, the language barrier suffered me. When I was in Japan, I had confidence in my English. However, as soon as I came here, I was very shocked that I could not understand what people were talking about and I could not put what I wanted to say into words. Every time I could not get into conversation, I felt like I did not really exist there. Because of the lack of my English ability, it was hard to make friends. Before I came here, I thought that many people would talk to me because I'm an exchange student. However unexpectedly, they were not that interested in me, and I found out that I have to be funny or attractive as a person.

Other than the language barrier, there were a lot of difficulties. But, when I faced these difficulties, I thought out what to do in order to get over them and carried it out. I think this process is tremendously important in my life, and it helped me grow as a person.

What this study abroad gave me is just huge. I'm so happy to have learned at St. Mark's for a year and so proud of having been a part of St. Mark's community. I cannot be thankful enough to those who gave me the great opportunity to study here and supported me. I will never forget my precious experiences and nice people here. I will go on working hard in order to move onto the next stage.